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ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 18/11/2024 

 

Προς τον: Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, κ. Κυριάκο 
Πιερρακάκη 

Θέμα: Υποβάθμιση του Δημοτικού Σχολείου Σελλασίας – Θεολόγου – 
Βουτιάνων σε μονοθέσιο 

Η απόφαση υποβάθμισης του Δημοτικού Σχολείου Σελλασίας – Θεολόγου – 
Βουτιάνων σε μονοθέσιο προκαλεί την εύλογη αγανάκτηση της τοπικής 
κοινωνίας.  

Η σχολική κοινότητα καταγγέλλει σοβαρές αρνητικές συνέπειες στην παροχή 
εκπαίδευσης, καθώς το σχολείο διαθέτει σήμερα 15 μαθητές, οι οποίοι 
αναγκάζονται να «στοιβάζονται» σε μία σχολική αίθουσα με μία εκπαιδευτικό για 
όλες τις τάξεις και ειδικότητες. Είναι προφανές, πως αυτό περιορίζει τον 
διαθέσιμο χρόνο για κάθε μαθητή, ενισχύοντας τα μαθησιακά κενά και 
δημιουργώντας σοβαρές ανισότητες. 

Δεδομένου ότι η άμεση ανάκληση της απόφασης είναι απαραίτητη για τη 
διασφάλιση της ισότιμης πρόσβασης στην εκπαίδευση και την τήρηση των αρχών 
δικαιοσύνης που οφείλει να εγγυάται η πολιτεία. 

Δεδομένου ότι στην εν λόγω σχολική μονάδα φοιτούν μαθητές από 
απομακρυσμένα χωριά, οι οποίοι διανύουν μεγάλες αποστάσεις για να 
παρακολουθήσουν μαθήματα.  

Δεδομένου ότι οι αίθουσες του σχολείου δεν πληρούν τις ελάχιστες απαιτήσεις 
του Π.Δ. 41/2018, παρέχοντας λιγότερο από 1 τ.μ. ανά μαθητή, γεγονός που θέτει 
σε κίνδυνο την υγεία και την ασφάλεια των παιδιών, ιδίως σε περιόδους έξαρσης 
ιώσεων. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1603

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/11/2024



2 
 

Δεδομένου ότι η υποβάθμιση της σχολικής μονάδας αντιβαίνει στις αρχές 
ισότητας και εντείνει την εκπαιδευτική ανισότητα, οδηγώντας σε περαιτέρω 
πληθυσμιακή ερήμωση των αγροτικών περιοχών, ενώ παράλληλα η αλλαγή του 
εκπαιδευτικού καθεστώτος πλήττει τις ήδη ευάλωτες οικογένειες της περιοχής. 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1. Προτίθεστε να ανακαλέσετε την απόφαση υποβάθμισης του Δημοτικού 
Σχολείου Σελλασίας – Θεολόγου – Βουτιάνων σε μονοθέσιο; 

2. Πώς διασφαλίζεται η ποιότητα της παρεχόμενης εκπαίδευσης όταν ο 
διαθέσιμος εκπαιδευτικός χρόνος ανά μαθητή είναι ελάχιστος; 

3. Προτίθεστε να ανακαλέσετε άμεσα την απόφαση και να αποκαταστήσετε 
τη λειτουργία του σχολείου ως διθέσιου με ολοήμερο τμήμα, όπως ίσχυε 
προηγουμένως; 

4. Ποια μέτρα θα ληφθούν για την προστασία των μαθητών από τις 
ακατάλληλες συνθήκες συγχρωτισμού στις σχολικές αίθουσες; 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 
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